
UPPSALABRIDGEN    PROTOKOLL NR 3/15 
 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 
 
Tid:  2015-09-19 kl 17.00 
 
Närvarande:   Ping Huang, ordförande 
  Elisabeth Engstrand, sekreterare 
  Marito Karlsson 
  Leif Engström 
  Joakim Möller 
  Hans Kvick 
  Rolf Westman 
  Linnea Edlund fr § 6 
 
Frånvarande: Sveinn Bjarman 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 Mötet öppnades kl 17.04 och alla hälsades välkomna. 
 
§ 2 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från föregående möte (årsmötet) godkändes och lades till 
handlingarna. 
  

§ 4 Rapporter 

a) Bridgealliansen och Bridgens Hus (uthyrning, parkering mm) 
 Inköp av ännu en ny surfplatta bordläggs. 
 Nya och/eller utbytta foton på medlemmarna kommer att ordnas med 

när den nya Spader slutförs. 
 Uthyrningen sköts som tidigare av Christina. Sedan klagomål inkommit 

och de som hyrt fått tydlig information om vikten av att inte spela hög 
musik efter kl. 23 har det fungerat bra. 

 Avtalet med parkeringsbolag fungerar bra. Vid ett tillfälle har företrädare 
för moskén betalat 1 200 kr för en fredag. 

 Någon jordgubbsförsäljning på parkeringen blev aldrig aktuell. 
 Många stolar är nedsölade. Christina har rengjort en del. Omklädning 

eller lösa dynor diskuterades. Joakim ska pröva att rengöra några riktigt 
äckliga stolsitsar. 

 Utbyte av kortlekar diskuterades igen; Rolf kollar möjligheten att köpa 
”nya” kortlekar. ”Hemmalagen” i fyrmanna uppmanas att byta ut dåliga 
till bättre. Rolf ska byta ut felaktiga budkort i budlådorna. 



 De nya i köket fungerar bra och vi är nöjda. De är att anse som vikarier 
för Lena och Michel. 

 De nya projektorerna fungerar inte som det är tänkt. Man håller på att 
justera skärmarna. Ryszard och Tommy jobbar med inställningarna. När 
det är klart ska Ryszard skriva en instruktion för användarna. 

b) Ekonomi 
Alliansen gjorde en vinst på 100 000 kr förra året. Hittills följs budgeten för 
Uppsalabridgen men det är budgeterat en förlust på ca 25 000 kr. 

c) Inget fanns att rapportera. 
   

§ 5 Kommande tävlingsverksamhet m m 
 Uppsalaserien har kommit igång. Nya regler kommer att upprättas för 

Trivselserien som numera heter div 4. De nya reglerna kommer att gälla 
för div 3 och 4. Styrelsen kommer att föreläggas reglerna. 

 Marito och Ping turas om som tävlingsledare på onsdagarna. 
 En del torsdagsförmiddagar blir det simultantävling. Så var fallet nyligen 

då Christina Ask och Anders Norberg vann hela simultantävlingen! Ping 
har gratulerat vinnarparet. 

 Uppsalabridgen arrangerar Dam Par- tävlingen. 
 U- Mille startar på 24/9. Flera deltagande par önskas. 

 
§ 6 Uppsala Bridgefestival 

a) Evenemanget äger rum den 12-15 november. Programmet är i princip 
detsamma som förra året, och finns redan uppe på hemsidan. Linnea 
skickar inbjudan till klubbar och distrikt. Den enda aktuella rabatten gäller 
juniorer.  

b) SBF sköter om bokning av Scandic Nord i år, dessutom sköter de hela 
slutspelet av Svenska Cupen själva. Först delen av SC (torsdag och fredag) 
spelas i Bridgens Hus vid sidan av våra sidotävlingar. Liksom förra året står 
SBF för 400 kr per lag och dag avseende lunch och kaffe. Kökspersonalen 
är vidtalad. 

c) LagGuldet spelas under lördag och söndag. Max 34 lag kan delta. 
Startavgift är 1 600 kr per lag. Ett uppsalalag kan eventuellt stå som reserv 
och slippa betala startavgiften. Första pris är 16 000 kr. Det är önskvärt att 
det ordnas med sponsorpriser dessutom. Några sponsringar är redan 
ordnade. Hans Kvick ska fråga Christer Ericsson om ytterligare sponsring. 

d) Diskplockare behövs framför allt under lördagen. Viss hjälp med att lägga 
fram och ta bort brickor torde också behövas. 

e) Ryszard är tävlingsledare vid LagGuldet. Tävlingsledare vid sidotävlingarna 
är Ping och Ryszard. 

f) Rolf ordnar med brickor till sidotävlingarna och LagGuldet 
g) Rolf och Christina ordnar med städning som behövs efter tävlingarna, 

eventuellt på morgonen. Rolf ansvarar. 
 
§ 7 Kursverksamheter  

Aktuell kursverksamhet finns på hemsidan och i medlemsutskicket. 
 Ping uppdaterar hemsidan vad gäller kurser. 



 
§ 8 Ersättningar 
 Den som har krav på ersättning kan vidtala Marito. 
 
§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte blir vecka 47 eller 48 efter förslag från Ping. 
 
§ 10 Övriga frågor 

 Inför minnesstund för nyligen avlidne Olle Morell sätts 500 kr in på 
Cancerfondens konto. 

 Rolf ombesörjer uppvaktning till nyblivna 50-åringar. 
 Beträffande hemsidan åtar sig Ping att ta bort gamla saker och lägga in nya 

på hemsidan. 
 
§ 11 Avslutning 
 Mötet avslutades kl 19.00. 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Elisabeth Engstrand   Ping Huang 


